
Styrelsemöte för Örserums IK 2023-08-10. 

Närvarande: Jessica, Jane, Anna, Eric, Ann-Britt, Louise och Eva. 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  
 

2. Vaktmästartjänsten – beslutades att tjänsten på 16 timmar/månad erbjuds Lasse 
Svensson.  
 

3. Städ – vid ett digitalt möte 24/7 beslutades att anlita Adelöfs städ att sköta städningen 
av anläggningen två ggr/vecka. Senare har Malin Karlsson erbjudit sig att ta hand om 
städningen två ggr/vecka med två timmar per tillfälle. Vi beslutade att testa detta under 
en period så att hon får känna sig för.  
 

4. AMA-gruppen – Jessica har skickat in önskemål om hjälp med städning av lokalerna vid 
ett tillfälle i höst. Inget besked därifrån än. Gruppen ska även ha löpande underhåll av sly 
utefter Tranåsvägen utan att vi behöver initiera detta. 
 

5. Elljusspåret – vi tar kontakt med markägaren Karin Herland för att höra oss för, om vad 
som gäller för återställande, efter skogsavverkning. 
 

6. Ekonomin – ser bra ut. Sponsorer har börjat betala in sin fakturor. Lite oroväckande är 
att försäljningen i strandkiosken inte blir så hög i år på grund av det dåliga vädret.  
 

7. Sponsorer – vi beslutade att vi ska bli bättre på att informera våra sponsorer om vår 
verksamhet och samtidigt vädja om ett litet högre sponsorbelopp. 
 

8. Arbetsdag – den 26 augusti kör fotbollskillarna en arbetsdag på vår anläggning.  
 

9. Spinningcyklarna – vi beslutade att köpa in nya cyklar utifrån vad ekonomin tillåter. Vi har 
ca 34 000 kronor avsatta från Ironman-arbete under några år. Vi hoppas också kunna 
söka från det lilla investeringsbidraget.  
 

10. ÖIK- fest i höst – vi planerar att ha en fest i klubbstugan någon gång efter att 
fotbollssäsongen är över. I skrivandes stund kan det ev bli aktuellt med kvalspel, så 
datum är svårt att bestämma än. Vårt ändamål med festen är att skapa sammanhållning 
och att samla bybor. 
 

11. Julkalender – beslutades att beställa 150 bingolotto/julkalendrar.  

Nästa möte 12 september kl 19.00. 

 

Vid protokollet 

Jessica Trygg, ordf.   Eva Karlsson, sekr. 



 

 

 
 


